

# របៀបបែងចែក និងបោះចោលសំរាមក្នុងផ្ទះរបស់ទីក្រុងយ៉ាម៉ាហ្គា

ទីក្រុងយ៉ាម៉ាហ្គានាយកដ្ឋានបរិស្ថាន  
TEL : 0968-43-7211

- ◆ ទីក្រុងប្រមូលតែសំរាមពីការប្រើប្រាស់ប្រចាំថ្ងៃប៉ុណ្ណោះ។  
ចំពោះសំរាមរបស់អាជីវកម្ម (រោងចក្រ ហាង កសិកម្ម ជាដើម) គឺមិនអាចបោះចោលនៅកន្លែងប្រមូលសំរាមតាមតំបន់នោះទេ។
- ◆ សូមបោះចោលសំរាមត្រឹមម៉ោង 8:30 នាទី ព្រឹកនៅថ្ងៃប្រមូលសំរាម។
- ◆ សូមកុំបោះចោលសំរាមនៅកន្លែងផ្សេងក្រៅពីកន្លែងដែលបានកំណត់។
- ◆ សូមពិនិត្យមើលថ្ងៃប្រមូលសំរាមតាមតារាងកាលវិភាគប្រមូលសំរាមតាមផ្ទះ។



ការបែងចែក	សេចក្តីពន្យល់		
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ប្រភេទលោហៈ</p> <p>របស់ដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញផ្សេងៗ</p>	<p>របស់ធ្វើពីលោហៈ និងរបស់ផ្សេងៗដែលពិបាកក្នុងការបំបែក។</p> <p>※ កំណត់ត្រឹមទំហំដែលអាចដាក់ចូលក្នុងធុងបាន (57cm x 37cm x 30cm) ។</p>	<p>ត្រូវកាត់ចេញផ្នែកក្រណាត់ និងប្លាស្ទិករបស់ដែក។</p> <p>ត្រូវដោះថ្មពិលចេញពីឧបករណ៍អគ្គិសនីតូចៗក្នុងផ្ទះ។ រក្សាទុកខ្សែភ្លើងភាប់ជាមួយវា។</p> <p>កញ្ចក់ឆ្លុះដែលមិនអាចដោះស៊ុមបាន ជាដើម។</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>សម្បកដបដែលអាចប្រើប្រាស់ម្តងទៀត</p>	<p>សម្បកដបស្រាបៀរ សម្បកដបធំចំណុះ 1800ml (កំណត់ទៅលើតែពណ៌បៃតង និងពណ៌ ត្នោត)</p>	<p>សូមលាងទឹកជម្រះផ្នែកខាងក្នុងនិងហាលសម្បក។</p> <p>សូមដោះគម្របចេញហើយបែងចែកទៅតាមប្រភេទវត្ថុនោះ។ បោះចោលដោយភ្ជាប់ស្លាកជាមួយគ្នា។</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ប្រភេទដប</p>	<p>សម្បកដបអាហារ និងសម្បកដបភេសជ្ជៈ សម្បកដបគ្រឿងសំអាង</p>	<p>សម្បកដបធំចំណុះ 1800ml និងសម្បកដបផ្សេងទៀតគឺបិទនៅក្នុង «ប្រភេទសម្បកដប» ។</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ប្រភេទកំប៉ុង</p>	<p>កំប៉ុងអាលុយមីញ៉ូម កំប៉ុងដែក</p>	<p>សូមលាងទឹកជម្រះផ្នែកខាងក្នុងនិងហាលសម្បក។</p> <p>សូមកុំប្របាច់សង្កត់។</p> <p>កំប៉ុងអាលុយមីញ៉ូម និងកំប៉ុងដែកអាចបោះចោលជាមួយគ្នាបាន។</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ដបជ័រ</p>	<p>ដបជ័រដែលមានសញ្ញាសម្គាល់</p>	<p>សូមដោះគម្របដបចេញ។ ⇒ សូមដោះស្លាកចេញ។</p> <p>⇒ សូមលាងទឹកជម្រះផ្នែកខាងក្នុងនិងហាលសម្បក។</p> <p>អាចចោលវាដោយប្របាច់សង្កត់វាបានឬមិនបាច់ប្របាច់សង្កត់វាបាន។</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>កញ្ចប់វេចខ្ចប់ធ្វើពីប្លាស្ទិក</p>	<p>ការវេចខ្ចប់ឬកញ្ចប់របស់ផលិតផលដែលធ្វើពីប្លាស្ទិក។</p>	<p>ប្រអប់ ដបជ័រ កំប៉ុងក្រដាសមិនជ្រាបទឹក ថង់ប្លាស្ទិក ជាដើម។</p> <p>សូមកាត់ប្រអប់ស្នោជាប់ណែកតូចៗប្រមាណ 10cm ឬនជ្រុងសូមកុំប្រកកក្នុងថង់តូចៗ នៅពេលដាក់ចូលក្នុងធុង។</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ប្រភេទអំពូល និងអំពូលភ្លើង</p>	<p>អំពូល និងអំពូលភ្លើងផលិតផលមានសារធាតុបាវត</p>	<p>សំដៅទៅលើរបស់ដែលមានពណ៌ប្រាក់ (ធ្វើពីបាវត) នៅក្នុងទ្រទ្រង់ម៉ែត្របារតសំរាប់វាស់កំដៅ និងវាស់ខ្លួនមនុស្ស។</p> <p>ពណ៌ក្រហម (ធ្វើពីជាតិអាល់កុល) គឺជាសំរាមមិនអាចដុតបាន។</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ប្រភេទថ្មពិល</p>	<p>ថ្មពិល ថ្មនាឡិកា</p>	<p>ហាមមិនអោយបោះចោលអាគុយទេ (អាគុយសំណ) ។</p> <p>សូមបោះចោលថ្មទូរសព្ទទៅក្នុងប្រភេទលោហៈ។</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ប្រភេទរបស់គ្រោះថ្នាក់</p>	<p>ប្រភេទរបស់មានមុខកាំបិត។</p>	<p>ដៃកេះត្រូវប្រើប្រាស់វាអោយអស់។</p> <p>កំប៉ុងបាញ់ និងធុងហ្គាសត្រូវប្រើអោយអស់ហើយចោះរន្ធ។</p>	

ការបែងចែក	សេចក្តីពន្យល់		
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ឡាំងក្រដាស</p>		<p>សូមដោះលោហធាតុ និងស្ពាន់ចេញ បត់ត្រឹមទំហំប្រមាណ1mបួនជ្រុង ប្រមូលចុងខ្សែរជាបាច់ហើយបោះចោល។</p> <p>(ហាមមិនអោយបញ្ចេញនៅថ្ងៃមានភ្លៀងធ្លាក់ទេ។)</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>កាសែត និងខិត្តប័ណ្ណ</p>		<p>ខិត្តប័ណ្ណគឺសំដៅទៅលើរបស់ដែលគេដាក់សិក្ខាចូលក្នុងក្រដាសកាសែត។ សូមបោះចោលថង់ប្លាស្ទិកច្រកកាសែតទៅក្នុងកញ្ចប់វេចខ្ចប់ប្លាស្ទិក។</p> <p>(ហាមមិនអោយបញ្ចេញនៅថ្ងៃមានភ្លៀងធ្លាក់ទេ។)</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ប្រអប់ធ្វើពីក្រដាស</p>	<p>របស់ដែលមានសញ្ញាសម្គាល់ប្រអប់ក្រដាស។</p> 	<p>លាងទឹកសំអាតហើយសម្អាត។ កាត់ពន្លាតអោយរាបស្មើហើយចងខ្សែ។ សំដៅទៅលើតែរបស់ដែលមានផ្នែកខាងក្នុងពណ៌ស។</p>   <p>ត្រូវកាត់ចំព្វប្លាស្ទិកចេញ។</p> <p>(ហាមមិនអោយបញ្ចេញនៅថ្ងៃមានភ្លៀងធ្លាក់ទេ។)</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ប្រភេទក្រដាស</p>	<p>សំរាមក្រដាសដែលមានទំហំធំជាងនាមប័ណ្ណ សៀវភៅ ទស្សនាវដ្តី ប្រអប់ក្រដាស ថង់ក្រដាស ស្រោមសំបុត្រ ជាដើម។</p>	<p>លើកលែងក្រដាសកែច្នៃជាពិសេសដូចជាបង្កាន់ដៃប្រាក់ (ក្រដាសប្រភេទអាចត្រូវកំដៅបាន) ។ ប្រអប់ក្រដាសត្រូវបើកពន្លាតហើយច្របាច់ស្អុត។</p> <p>(ហាមមិនអោយបញ្ចេញនៅថ្ងៃមានភ្លៀងធ្លាក់ទេ។)</p>	
<p>សំរាមដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន</p> <p>ប្រភេទក្រណាត់</p>	<p>សម្លៀកបំពាក់ កម្រាល កន្សែង សម្លៀកបំពាក់គីម៉ូណូ ខ្សែក្រវ៉ាត់ ក្រវ៉ាត់ក្រណាត់ ជាដើម។</p>	<p>លើកលែងរបស់ធ្វើពីអំបោះ របស់ធ្វើពីស្បែក របស់ដែលធ្វើពីប្លាស្ទិក របស់ធ្វើពីកប្បាស (អារជំធ្វើពីរោមសត្វជាដើម) ។</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>លើកលែង ប្រភេទខោអាវទ្រនាប់ និងស្រោមជើង។</li> </ul> <p>(ហាមមិនអោយបញ្ចេញនៅថ្ងៃមានភ្លៀងធ្លាក់ទេ។)</p>	
<p>សំរាមដែលមិនអាចដុតបាន</p>		<p>កញ្ចក់កែវ ប្រភេទសេរ៉ាមិច ដបមានស្នាមប្រេះ វត្ថុធ្វើពីកំទេចកំទីក្នុងសមុទ្រប្រើបៀកជញ្ជាំង អំពូលនិងអំពូលភ្លើងដែលមានស្នាមប្រេះ</p> <p>ករណីមានការបាញ់ម្តាយចង់ច្រកសំរាមដែលបានកំណត់អាចរំលែកអាចប្រើថង់ថ្នាំដែល អាចមើលឃើញខាងក្នុងពីរជាន់បាន។</p>	
<p>សំរាមដែលអាចដុតបាន</p>		<p>ក្រដាសផ្សេងៗ វាយនភណ្ឌផ្សេងៗ ប្រភេទស្ពៅ និងមែក របស់ធ្វើពីប្លាស្ទិកដែលមិនអាចកែច្នៃបាន របស់ធ្វើពីប្លាស្ទិកដែលអាចកែច្នៃបាន របស់ធ្វើពីស្បែក របស់ធ្វើពីជ័រកៅស៊ូ របស់វែងត្រូវកាត់ប្រវែងក្រោម1ម៉ែត្រ។ ប្រភេទមែកត្រូវកាត់ប្រវែងក្រោម50សង់ទីម៉ែត្រ កំរាស់ក្រោម10សង់ទីម៉ែត្រ។</p>	
<p>សំរាមខ្នាតធំ</p>		<p>ប្រភេទលោហៈដែលមានទំហំធំមិនអាចដាក់ចូលទៅក្នុងផ្ទះសំរាមកែច្នៃឡើងវិញ។ សំរាមដុតបានដែលមិនអាចដាក់ចូលក្នុងថង់សំរាមដែលបានកំណត់ (ថង់ធំ) ។ សំរាមសំរាប់កប់ចូលក្នុងដីដែលមិនអាចដាក់ចូលក្នុងថង់សំរាមដែលបានកំណត់ (ថង់ធំ) ។</p>	

**សំរាមពីខាងអាជីវកម្មទាំងអាជីវកម្មរកប្រាក់កម្រៃ និងអាជីវកម្មមិនរកប្រាក់កម្រៃ ដូចជា ការិយាល័យ រោងចក្រ ហាង កសិកម្ម ជាដើម**

ឧទាហរណ៍ : សំណល់ពីការសាងសង់ ប្លាស្ទិកប្រើសំរាប់កសិកម្ម

**របស់ដែលមានចំណុះ ទំងន់ និងទំហំពិបាកក្នុងការប្រមូលដឹកជញ្ជូន។**

ឧទាហរណ៍ : តាតាមី ផែងលាងបាន ជាដើម

**កុំព្យូទ័រ • ទូរស័ព្ទដៃ ជាដើម**

• កុំព្យូទ័រលើតុ • កុំព្យូទ័រយួរដៃ • ទូរស័ព្ទដៃ

• ថេប្លេត/ Tablet (ឧបករណ៍បញ្ជាដោយដៃឬបិទ)

**ប្រភេទរបស់ប្រើប្រាស់ក្នុងផ្ទះដែលអាចកែច្នៃឡើងវិញ**

• ទូរទស្សន៍ • ម៉ាស៊ីនក្រដាត់ • ទូទឹកកក

• ម៉ាស៊ីនបោកគក់

**របស់ដែលពិបាកក្នុងការចាត់ចែងបោះចោល**

• ប្រេងសំរាប់ប្រើក្នុងម៉ាស៊ីន • សំបកកង់

• បំពង់ពន្លត់អគ្គិភ័យ ជាដើម